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Dr. Szepes Arrdrás elnök
Klein Pá| aleInök
Tótlr sárrdor alelrrök
Grimm Viktor elnökségi tag
Kállai Borik Róbert elnökségi tag
Kiss Tamás elnökségi tag
Fekete Krisztián FB elnök
Gergely Edit szakcsop,vez.
Gralram Marianna szakcsop vez.
Hullay Gyula szakcsop. vez
Dr. Illés Attila szakcsop.vez.
Kelemen Csaba szakcsop.vez.
Molnár Atti la szakcsop.vez.
Vertnes Gergely szakcsop.vez.
Pálfiné Nagy Mária irodavezető
Kunránovics György titkár

Dr, SzePes András ElnÖk Úr (továbbiakban Elnök) köszöntötte az ülés részt vevőit. Megállapította, hogyaz elnökségi iilés határozatképes.

1. Zártűlés, a titkári pályázat kiértékelése

Az elnökség abeérkezeít pályázatokat a záft ülés keretében tárgya|ía.
Az elnök bemutatta a pályázőkat és a páIyázatokat:

kálrnán Lászlő
Kis Zsolt
Kovácsné Varga Ildikó
dr. Markovics György
Téglás Zoltán

A három tagú bíráló bizottság - Dr. Szepes András József elnök, Kleirr Pál, Tóth Sándor alelnököka beérkezett PálYázatokaí megvizsgálva lrárom pátyázót behívtak rneghallgatásra. A
meghallgatás alaPjárr 2 : 1 arát'tyű döntési.ikkel dr. Markovics György pátyázatátsorolták az első
helYre és Őt javasolják a titkári áIlás betoltésére 5 hónapos próbaidő kikötésével.

A vitában minden elnökségi tag szőlt, véleményt mondott.

ElnÖk; A tervezettek szerint az Űj titkártrak egy hónapos betarrulási idót biztosítunk a jelerrlegi
lekÖszÖrrő titkár rnellett, ebben azidőszakban titkárhelyettesként dolgozik, ezt követőerr a próbaidő
alatt mb, titkár lesz a titulusa. A próbaidő alatti, a szükséges időtaftarnra a jelenlegi titkár
tanácsadóként támogada a mb. titkár munkáját,

Az elnÖkség a 2ll2023, (07.17) számú határozatában dr. Markovics Györgynek a titkári
munkakÖrre henYÚjtott PálYázata elfogadásáról - 5 igen, l nem, 0 tartózkod ás _ szavazattal
döntött. Felkérték az Elnököt a munkaszerződés megkötésére.

Tájékoztatás az előző elnökségi üIés óta történtekről:- Elnök; MMK online elnökségi ülés volt.



Elhangzott,hogy azországgyűlés elfogadta a,,Beruházási törvényt", amitaKöáársasági elnök
még nem írí alá.
Az,,EPitészeti törvény" ügyében akamararészéről nincs elörelépés, továbbraisváltozatlana
törvény nev e és a kamarui törv ényt is tartalmazza.
A kamarai törvény valőjában a jelenlegi törvény bemásolása. Ebben egy félreérthető
szÖvegrész volt - az MMK-t a területi kamarák alapltják- javitásrakerült alapiották-ra.- ElnÖk; a kamara néwáltozásával kapcsolatosan minden bejelentést elvégeztünk,
megérkezett az irodai tulajdonunkra vonatkozó frldhivatali átírás is.- ElnÖk; a honlapunk átvizsgálása során a felsorolt jo gszabályokat átvizsgáltuk és j avítottuk a
felsorolásokat.
Az MMK honlapon sajnos nem frissítik a ,jogszabály figyelést". Az Epitész kamara (ÉK)
honlapja ebben avonatkozásban is példa értékű
Az lenne a jó megoldás, ha az MMK honlapján a számunkra fontos jogszabályok mindenki
számára frissítetten rendelkezésre állnának. Felesleges minden terutóti kamarának ezzel
foglalkoznia, elég lenne csak egy helyen, de jól kezelni a jogszabályokat. Az MMK részéröl
_elhangzott, hogv a honlappal, a jogszabályok megjelenítésével már foglalkoznak.
Nagyon jó azEKhonlapjának tájékoztatójaiso ami ajogosultságokhozlutásáhozad,eligazitást,
ebben is hasznos lenne a követésük.

- Kállai-Bo ri k Ró ber t táj ékozatott az Alapítv ány i díj átadás okró l .

A Dunaújvárosi Egyetemen Ö volt, képviselvj aiamatátés az Alapítványt is, jó színvonalú
rendezvény keretében adták át a díjakat és a kapcsolatteremtésre- - 

'§antu 
Róbert

intézetvezetővel - isjó lehetőség adódott.
Székesfehérvárott azObuda Egyetem ünnepi rcndezvényén Tóth Sándonal együtt vettek részt,
akit az elnökségbe is meghívták

- Grimm Viktor tájékoztatott az MMK által felkért,,Digitális aláírás" bizottság - elnöke Decsi
GYÖrgY - munkájáról. A bizottságban összetett munka fojt, megfontolásokat Tettek a digitális
aláirásmÜszaki alapjairól, hogyan mire akarjuk alkalmazniés atóchnikai megoldásokra is ttibb
változatotvázoltakfel. A javaslatokat az MMK elnöksége felé továbbítottákl
Kérdésre kiegészítésként elmondta, hogy az elképzelések szerint az MMK központilag
szewezné a digitális aláírás megoldását.

- Kállai-Borik RÓbert tájékoztatott, hogy azEnergetikaiTagozruttóI felkérést kapott a
tagozati honlaP elkészítósére kiírt pályázattal kapcsolatoJ dontéselőkészítésre, Az
ajánlat aránYtalanul &ága volt, javasolta az Epítési Tagozattal közösen oldani meg a
honlap kialakítását.

- Kelemen Csaba jelezte, hogy megalakult a Tűzvédelmi Szakcsoport, de erről nem
kaPott lezárő dokumentumot és akattatahonlapján sincs róla információ.
A titkár elmondta, a következő napon minden szakcsoporti tagnak kiküldik aválasztás
eredményét rö gzítő j egyzőkönyvet.
Az Elnök intézkedik a honlapunkon a szakcsoport megjelenítéséről.

Szakmai továbbképzése§ Etnöki tájékoztatő
A geodéziai képzések előkészítettek, rendezettek.
A vízgazd,álkodási műszaki képzés előkészített, rendezett, szokásosan a Fejétvíz Zrt.
épületében lesz megtartva.
Az éPÜletgéPész szakterületi képzés előkészített, Dunaújvarosban, a szakiskol ábanlesz.
Az elektrotechnika- energetikai képzések előkészíteilenek, a szakcsoport nem adott
javaslatot. A jÖvőt illetően erre elnöks égi hatfuozattal kell a szakcsoportoj fehívni, mert
minden hataridőn túl vagyunk és nincs megfelelő előkészítő munka.
A hírkÖzlés szakterületen továbbra is bizonyt alan aképzés. Dr. Illés Attila elmondta, hogy
még nem adtákfel aképzés szervezését, jelentkeznek mihelytleszrá lehetőség.
A kÖzlekedés tervezés- szakértés szakterületén a képzés szervezése a végső fárirbunrun.
Az anYagmozgatás szakterületen nincs előkészítetf javaslat,lehetőség 7un u Veszprém
Varmegyei Kamara képzéséhez csatlakozni.
A tartószerkezeti képzésre ajavasolt előadóval keressük a kapcsolatot.
Az éPÍtési szakterÜleti képzés a ,rtetőfedők" szetveződés javasl ata szerintelőkészítve.
A közlekedés műszakiak képzéséhezmégvan idő a szervezésre.



A kéPzések helyszíne Székesfehérváron áItalában a Jáky Szakiskola nagyterme, az épitési
képzés v árhatő an a,,Technik a Háza'' nagyterme lesz.
T tsáei ü

Szabó Áaam András tagfelvétel tagfelvétel

Bársony Zo|tán tagfelvétel tagfelvétel

Dávid Milán tagfelvéteI tagfelvétel

2212023. (07,17.) számú Elnökségi Hatőrozat

A kérelmezőktagfelvételét az Elnökség 6 fő igen, 0 fő nem, O fő tartőzkodás mellett
elfogadta, mivel a törvényben előírt feltételeknek megfelelnek.

A beérkezett előminősítési és szakértői kérelmeket áttekintve az elnökség a következő véleményt adta:

kamaraiszám Név Kért
jogosultság

Vélemény

07-01570 Szabó Áaam András T szakmai gyakorlat megfeleló,
jogosultsági vizsga szükséges

07-1163 Bozsoki csaba Mb2,5,7,9-Sz szakmai gyakorlat rendben

07-01423 Mészáros zoltán GPT Szakmai gyakorlat rendben

07-01467 Takács Gábor GPT Szakmai gyakorlat rendben

Pálfiné NagY Mária rövid tájékoztatást adott a tag- és nyilvántartási díjak befizetésével
kapcsolatban.
32 fonek kÜldtünk felszólítást, aki jogosultsággal rendelkezik, és nem ftzette be az idei
tagdíját. közülük 2 fő tagságának a megszüntetését kérte, 3-an szüneteltetést. 2 fő
kivételével befizették atagdíjat. A2 főjogosultságát fel kell ftiggeszteni.
2 éves tagdíjelmaradás miatt 10 fonek küldtünk ki levelet, l-fu sztineteltetést kér, 3 fő
befizette a díját.
A nyilvántartottal<nál43 fo kapott felszólítást a díjbefizetésére.
1 fo kérte a törlését, 3 ftj szüneteltetést. 1 fot kell éltiltani a jogosults ágtőt.5. Egyebek
A titkár felhívta a 26612013. sz. kormányrendelet hatálya alá tartoző szakértői
jogosultságokkal érintett szakcsoportok figyelmét, hogy kormányrendeletet szerinte rossz
iránYban módosították, tervezői gyakorlat nélkül - műszaki Óilenőri, felelős műszaki
vezetői gyakorlattal is lehetőséget adnak aszakértőiiogosultság megszeízésére.
Kiss Tamás, HullaY Gyula is jelezték atagozatokfoglalkoznak a kérdéssel és lesz megoldás
a problémára.
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